
een standbeeld van Hugo de Groot, naast een te organiseren pas-
sende herdenking. Zowel van de zijde van het Gemeentebestuur
als van het Prins Bernhard Fonds en van enkele privé personen en
instellingen werd grote sympathie en medewerking ondervonden.
De verwachting is gerechtvaardigd, dat dit initiatief t.z.t. met suc-
ces zal kunnen worden bekroond. Voorts dient te worden vermeld,
dat het bestuur van het Genootschap door de heer C. A. 't Hart,
chef Afdeling Kunstzaken der Gemeente, werd geraadpleegd over
de mogelijkheid te geraken tot het met een zekere regelmaat doen
vervaardigen van penningen, teneinde ook op deze wijze de ge-
schiedenis van Rotterdam te doen vastleggen. Het bestuur van het
Genootschap heeft zich gaarne achter dit initiatief geplaatst en in
een te dien einde gevormde commissie werd zitting genomen door
de voorzitter, mr. W. F. Lichtenauer, en het bestuurslid mr. H. C.
Hazewinkel.

De voorbereidende werkzaamheden van de jeugd-commissie van
het Genootschap, welke zoals in het vorige jaarverslag vermeld,
o.m. zijn gericht op het doen vervaardigen van filmstroken van de
geschiedenis van Rotterdam, gingen onverminderd voort. Het ver-
wezenlijken van dit initiatief bleek meer moeilijkheden met zich te
brengen dan oorspronkelijk werd verwacht. Gehoopt mag echter
worden, dat uiteindelijk een gunstig resultaat zal worden verkregen.

Getracht is in het bovenvermelde in kort bestek een beeld te
geven van de wederwaardigheden van het Genootschap. Zo is dan
wederom een jaar verstreken en ondanks de onrust der tijden - hoe
dikwijls werd deze verzuchting in de achter ons liggende eeuwen
niet neergeschreven - gaat het drukke leven van onze stad en daar-
mede het wellicht ietwat rustiger bestaan van ons Genootschap,
voort. Het derde lustrum nadert! Kerngezond en levensvatbaar
gaat ons Genootschap deze feestelijke gebeurtenis tegemoet.

MR. J. DUTILH,
Secretaris.

Rotterdam, 31 december 1961.
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